
Zápis z výboru MO LTM dne 3. 2. 2025 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

    - Doksany ze dne 10.1. 

- Bohušovice ze dne 10.1. 

- Lovosice ze dne 9.1. 

- Úštěk ze dne 17.1. 

    

- Výbor bere na vědomí 

 

2. SUS – informace k výročním členským schůzím v roce 2025. 

3. SUS – žádost o zpracování podnětu s návrhy na změny RIS.    

 

 

Různé: 

 

Bulant 

• Schválena dotace od MěÚ Bohušovice ve výši 17.000Kč na ryb. kroužek a 5.000Kč na ryb. závody.  

• Schválena dotace od MěÚ Úštěk ve výši 15.000Kč na ryb kroužek a závody. 

• Seznámil s výsledkem sumarizace odevzdaných povolenek (viz příloha). 

• Předložena projektová dokumentace na ČOV pro chatu v N. Dvorech, předběžný rozpočet prací je 

200.000Kč 

▪ Výbor bere na vědomí a souhlasí s návrhem projektu Ing. Landy 

• OD SUS obdržen požadavek na konání závodů na Labi 9 jedná se o: 

o Územní přebor, divize 1. kolo feeder – termín 24-25.2025 

o Zlatá udice – územní kolo - termín 31.5.2025 

o Mezinárodní mistroství ČR v plavané – termín 7-8.6.2025 

▪ Výbor schvaluje a s navrženými termíny závodů souhlasí 

• HO SUS se bude konat 15.2.2025 od 9 hodin na SUS. 

• Termíny výročních schůzí MS jsou následující: 

o MS Úštěk 8.2.2025 od 9h hotel Racek 

• Delegát Růžek, Krpeš 

o MS Bohušovice 22.2.2025 od 9h hospoda u Hřiště 

• Delegát Bulant 

o MS Doksany 1.3.2025 9h hospoda Na Růžku 

• Bulant, Krpeš 

o MS Lovosice 8.3.2025 od 10h Beseda 

• Löwy 

o MS Litoměřice 15.3.2025 od 10h Luna 

• Bulant, Löwy, Růžek 

• Konference MO Ltm je stanovena na 12.4.2025 od 9h restaurace Luna. 

• Dne 8.2. 2025 proběhne brigáda na Botě pískovna VŽ (úklid pozemku + prořezávky dřevin). 

 

 

 



Šťástka 

• Prodej povolenek je naplánován na 14.2.2025 na ObÚ v Doksanech od 13 – 16 h, vše je 
dohodnuto a bude vyhlášeno i rozhlasem, přístup na wifi zajištěn.  

• Stále běží řízení pro udělení výjimky na elektrárnu v Hostěnicích. 

• Poslal cenovou nabídku na pořízení septiku + pískový filtr (cena je 47.000 Kč) 
 

 

Prokop 

• Chybí inventura od MS Lovosice, zásoba ryb a investice MO za rok 2024.  

 

 

Čurda 

• Plánovaný dovoz obilovin ze sila bude možný až poslední týden v únoru ve všední den. 

 

 

Junek 

• Požaduje do soupisu revírů pro příští rok uvést, že revír Konojedy II. jsou dočasně mimo provoz.  

 

 

Turčín 

• Opravy na rybníku v Pokraticích pokračují, vize dokončení je 4/2025. V současnosti se šaluje 

stavidlo, proto dovezl polky k uskladnění, než bude hotovo.  

 

 

Krpeš  

• Podal informace z výboru SUS: 

o Zarybnění revírů za rok 2024 v rámci SUS bylo na 100 % a více vyjma candáta, splněn 

pouze na 19 %; 

o Informace k RIS; 

o Ing. Kava se spojí s panem Beštou ohledně problematiky záchodků na rybníku 

v Doksanech; 

o Nutno poslat oficiální žádost o finanční příspěvek na loď pro RS. 

o Zajistí předseda 

• Požaduje projednat návrh v rámci jednotlivých výročních schůzí MS v následujícím znění: Max. 

počet ponechaných dravých ryb na povolenku u štiky nebo candáta, případně jejich 

kombinace je 10 ks za rok. 

• Rád by zapojil MO Ltm do akce úklidu Labe a pískovny VŽ, která proběhne dne 1.3.2025.    

o zajistí zveřejní na Facebooku, 

o  nutno zveřejnit i na stránkách MO a přistavení kontejneru na RD zajistí Löwy 

 

• Představil konečné nabídky lodí pro RS.  Jedná se o lodě od firmy Lugafo v délce 3m, 4,3m a 4,6m 

s plochým dnem v plné výbavě. Cenové rozpětí je od 147.000 Kč do 267.000 Kč.  

o Výbor schvaluje nákup lodě o délce 4,3m se silnějším 10 koňovým motorem v ceně 

245.000 Kč včetně podvalu. 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 3. března 2025 (pondělí) od 17:30 hodin. 


